
OOG Groningen – Vragen omtrent De Tapperij 

 

Wij hebben in de afgelopen dagen een gesprek gehad met de eigenaren van de 

Tapperij. Dit naar aanleiding van onze reportage over de nachthoreca en het 

toegenomen drugsgebruik. Zij vertelden ons dat zij zes maanden van 5.00 uur ’s 

ochtends tot 12.00 ’s middags gesloten moeten zijn.  

Wij hebben hun kant van het verhaal gehoord en zijn benieuwd naar jullie toelichting 

op deze casus. Daarom hebben wij de volgende vragen voor jullie:  

 

1. De Tapperij heeft momenteel van maandag tot en met zondag een sluitingstijd 

van 5:00 uur tot 12:00 uur. Op basis waarvan hebben jullie deze maatregel 

genomen? Hebben jullie rapportages hiervan en kunnen jullie ons daar meer 

over vertellen? 

 

2. Volgens de Tapperij heeft er op 8 februari 2024 een gesprek plaatsgevonden 

met de gemeente over overlast in en rondom de horecazaak. Waarom was dit 

gesprek volgens de gemeente nodig? Wat is er tijdens dit gesprek besproken 

en welke afspraken zijn hierbij gemaakt?  

 

3. Volgens de Tapperij is er op basis van het bovengenoemde gesprek een 

periode van zes maanden afgesproken met daaropvolgend een 

evaluatiegesprek. Tijdens deze zes maanden zou er worden gekeken of er 

progressie is geboekt in het verminderen van de overlast. Klopt dit?  

 

4. De Tapperij vertelt ons dat in het bovengenoemde gesprek is aangegeven dat 

de kans aanwezig is dat de overlast in de eerste fase van de zes maanden 

zou kunnen toenemen als gevolg van de genomen maatregelen (zoals een 

strenger deurbeleid). Zij geven aan dat de gemeente dat ook bevestigde als 

algemeen gegeven. Bevestigen jullie dit eventuele gevolg van de genomen 

maatregelen?         

  

5. Op 17 mei kreeg de Tapperij een brief van de gemeente met daarin het besluit 

dat de Tapperij een uiterlijke sluitingstijd van 5.00 uur krijgt. Deze brief kwam 

binnen eerder dan de, volgens de Tapperij, afgesproken zes maanden om de 

problemen aan te pakken. Waarom heeft de gemeente eerder ingegrepen?  

 

6. In de brief van 17 mei staan rapportages van 1 februari tot en met 20 april. 

Waarom is er gemonitord tot 20 april en niet tot pak en beet een maand later 

(17 mei)?  

 

7. Zijn er na 20 april nog incidenten bij de Tapperij gerapporteerd door de 

gemeente? Zo ja, kunnen jullie ons vertellen om wat voor soort incidenten dat 

gaat?  

 



8. In hoeverre vindt de gemeente het gerechtvaardigd om op basis van de 

opsomming van incidenten dit besluit te nemen met grote gevolgen voor De 

Tapperij, zoals een eventueel zelfbenoemd faillissement? 

 


